
REFERAT FRA STYREMØTET I FF-HIO 31. MAI 2011 

 
Til stede: Ragnhild Augustson, Vera Berg, Erik Grønvold, Morten Kielland, Marit Ness, 

Lasse Ringstad og Gunhild Salvesen.  

  

Forfall: Marit Storhaug 

 

 

Sak 1  Godkjenning av innkalling og referater  

 

Referater og innkalling ble enstemmig godkjent. 2 saker ble meldt til 

Eventuelt.  

 

 

Sak 2 IDF-saker 

 

- Annonsetekster. 

 

Direktørstillingene er lyst ledige. FF reagerer på språket som er brukt i 

tekstene.  

 

- Notat om enkelte av studielederområdene er lagt fram. 

 

Omfanget av personalansvar varierer fra studielederområde til 

studielederområde. FF vil påpeke at det må ses nøyere på dette.   

 

 

Sak 3  Forberedelser til årsmøtet 

   

Styret vil foreslå Harald Koht som møteleder og Morten som referent.  

 

Vi foreslår følgende endringer i årsberetningen: De tre siste setningene under 

Endring av vedtekter strykes. Ordet ‘bisitter’ erstattes med ‘til stede’ i første 

avsnitt under Andre begivenheter.  

 

Vera legger fram årsberetning og arbeidsprogram, mens Morten går gjennom 

regnskap og revidert budsjett. Det reviderte budsjettet har en god balanse. 

Gunhild sier litt om behovet for nye vedtekter og presenterer forslaget til ny 

organisering av FF-HiOA.  

 

Menyen til årsmøtemiddagen er klar.  

 

Det kulturelle innslaget ved middagen blir ved Arild Helleland og Itziar 

Martinez Galdos. 

 

Vera kjøper inn kaffe, te servietter og drikkevarer. 

  



Sak 4  Hovedtillitsvalgt i sommer 

 

Disse fungerer som hovedtillitsvalgt i sommer:  

 

Gunhild: 7.6 – 22.6.  

Erik: 23.6. – 10.7.  

Morten: 11.7. – 31.7. 

 

Vera er på plass igjen 1. august. 

 

 

Sak 5  Nytt hovedverneombud 

Ingerid Wefring er hovedverneombud fram til 1.1.2012. Før vi foreslår ny(e) 

kandidat(er), må vi diskutere stillingsstørrelsen med ledelsen.  

 

Sak 6  Orienteringssaker 

 

  Erik har deltatt på organisasjonenes møte med rektor. 

 

  Vera og Gunhild har deltatt på FFs kurs Lokal lønnspolitikk. 

 

  Det ser ut til at fakultetsdirektørstillingene besettes uten problemer.  

 

 

Sak 7  Eventuelt 

 

- Retningslinjer for tildeling av FoU ved fakultet for helsefag. 

 

Ledelsen ved HF ønsker innspill fra FF-HF i forbindelse med utarbeiding 

av nye retningslinjer. Henvendelsen reiser noen prinsipielle spørsmål. Bør 

alle fakulteter ha de samme retningslinjene, eller er det opp til fakultetene 

selv å bestemme dette?  

 

FF ønsker best mulig forhold for alle, og tar saken opp til høsten. Vi starter 

med en kartlegging av praksis ved de ulike fakultetene/instituttene.  

 

- Tidsressurs for verneombudene på de ulike studieprogrammene.  

 

Tidsressursene gjelder bare for ‘hoved’verneombudene på avdelingsnivå. 

På nåværende tidspunkt blir ikke verneombudene på studieprogrammene 

tildelt en fast ressurs. 

 

   

 


